



PROTOKOLL LÄNGDRÅD 26 JANUARI 2026

Tid: 20:00-21:30

Plats: Teams

Kallade: Längdrådets ledamöter, åkarrepresentant (Simon Stenberg, Ingrid Hallqvist) samt Lars Öberg, Karin Ersson, Lars Selin,

Meddelat förhinder: Linnea Stider, Torbjörn Lundkvist.

1. Välkomna

2. Föregående protokoll. 15 december 2025.

Lades till handlingarna utan korrigering

3. Rapport organisation/landslag, inkl FIS frågor. *Lars Öberg*

Budgetarbetet inför nästa arbetsår är startat. Det finns en del utmaningar, både för att behålla och få in nya intäkter. Det gäller längd, men också andra grenar.

Lars Öberg och Jonas Braam besökte Sörmland för att prata kring anläggning. Bra uppslutning med kommun och föreningsliv.

VM 2027: VD är rekryterad och den nya VD:n var inbjuden till längds ledningsgrupp för två veckor sedan. Även Sara Tigerström var med på mötet.

Landslag/internationellt: Nästa år får vi en till VC helg, den kommer att förläggas i Ulricehamn. Det kommer att vara VC avslutningen som ligger efter VM.

Det finns en långtidskalender som FIS jobbar med där vi hoppas få fler än 1 VC kommande år. Dock ska allt beslutas i FIS council.

OS truppen är klar och uttagningen har varit tuff. Totalt har vi 16 aktiva som är klar för OS. Förutsättningarna för bra OS finns.

4. Styrelserapport

SSF styrelse har idag haft möte och styrelsen har diskuterat budget framåt. Innevarande år är budgeten underfinansierad. Alla grenar har utmaningar.



5. **Rapport nationell verksamhet. Rapport projekt rullskidor Karin E**

Anna N jobbar fortsatt 50% fram till sista mars.

Intensiv period med tävlingar, utbildning och föreningsbesök. Det är skönt att vi lyckats genomföra de senaste tävlingarna enligt plan.

Framtid längdåkning, på snö och asfalt: Workshop med en referensgrupp där frågeställningar var en grund för workshop. Sammanställning ska tas fram och Lars och Karin ska tratta ner tankar som kommit fram och återkoppla till referensgruppen.

6. **Rapport från åkarrepresentanter. Ingrid H + Simon S.**

En utvärdering från tävlingarna i Falun är gjort. Utvärderingen för Hudiksvall ligger ute.

Det har varit en del diskussion kring den nya sprintstegen under tävlingarna i Hudiksvall. Det pågår diskussion om den ska köras eller inte.

7. **Rapport från de olika arbetsgrupperna**

Anläggning: Representant inte närvarande på mötet.

Skidor hela livet: Representant inte närvarande på mötet.

Barn och Ungdomsgruppen: En stor utmaning har varit med Folksam Cup i Torsby. Besked kom att arrangören inte skulle få använda lokaler för boende i kommunens regi då bl.a brandkrav ställde till det. Vi kan komma att få liknande utmaningar i andra sammanhang. Jenny Limby kommer att ha dialog med RF för att om möjligt få dem att driva denna fråga framåt. Nästa år går våra ungdomscuper under VM perioden på hemmaplan och vi tycker att det är synd att detta ska krocka. Vi tittar på lite olika lösningar. B/U gruppen är under vintern ute på tävlingsbesök.

Utbildning: Webinarium genomförs under vintern av arbetsgruppens ledamöter. Anna Norman som börjat jobba deltid på SSF arbetar med ett lärgruppsmaterial kopplat till Bättre Skidteknik. Att användas i förening. Utbildningsrevidering och digitalisering av Blågula vägen pågår. Fysiskt möte för utbildningsgruppen planeras i april.

TD/regelgruppen/tävlingsprogram: Inga möten under vintern om det inte kommer in speciella fall. Nästa vecka påbörjas arbete med tävlingskalender för sommar.

Junior/senior/elit: Skandinavisk Cup på Island är inställd och ny arrangör och datum diskuteras. Planerar för möte med elitklubbarna efter säsongen.

Rullskidor: Lugnt på rullskidfronten. Börjar planer inför sommaren efter OS.



8. Kommande möten

9/3, 27/4, 8/6

9. Mötet avslutas.